
Referat kollegierådsmøde 
Den 9-10-2019 kl 19:00 

1. Fremmødte 

- Sebastian 3230 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- David 1033 

- Joachim 1036 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

- ingen 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

LUKKET 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet er godkendt.  

 

5. Post 

- trøjer fra udvalg: Oasen har 4 nye medlemmer.  

- FU efterspørger kostumer til Halloween festen, Det drejer sig om maks 3 medlemmer.  

RÅDET afviser forespørgslen, da kostumerne ikke hænger sammen med idéen med FU.  

 

6. Nyt siden sidst 

- Sprutbars ombygningen er sat i gang, der er nu et stort hul i væggen på Huset.  

- Sebastian har vist kollegier frem for 2 kommende kollegianere. 



 

7. Konto Update 

-ca. 180.000 i skrivende stund.  

 

8. Husdyrorden 

- Tilføjelsen godkendes fra Rådet godkendes og lægges ud på generalforsamlingen. (offentliggøres 
ifb. generalforsamlingen. 

 

9. Brygudvalget 

- Brygudvalget har møde Søndag d. 13/10 , der kommer opdatering derfra.  

 

10. Printere 

- Det koster en del at benytte den Epson printer som står i rådslokalet, og den er ustabil at 
benytte.  

- en ny og bedre koster omkring 25.000 

- Print er pt. Dyrt og uhensigtsmæssigt, overvejselse på sigt om anden løsning kan betale sig, eller 
at indføre restriktioner for brugen af printer. Forslag om indkøb af industri kvalitets printer eller 
eventuelt kontakte SDU/UCL med henblik på en aftale der. 

- 1100 sider A4 koster 155 pr. styk, der skal 4 (3 farver + sort) af dem til at printe i praksis, 
gennemsnitspris pr. side A4 altså: 0,57 kr/side kun i blæk.  

- Desuden kan folk ikke finde ud af den, så der er et voldsomt træk på Amandas resurser at drive 
den.  

 

11. General forsamling 

- Foreløbigt udkast gennemgåes.  

- Amanda laver et facebook event, får inviteret resten af køkkenerne.  

-  HC, Joachim og Anders er på valg. 

- Bestyrelsen har også valg, der skal 2 repræsentanter til. HC går ud.  

- Anders Får fyldt de resterende oplysninger på generalforsamlings indkaldeldsen.  



 

12. Information om Q-park ud til køkkenerne 

- Mulighederne er ELEKTRONISK eller INGENTING. 

- beslutningen skal tages, aftalen er pt. Opsagt pr. 1/12 2019 og det skal annulleres eller 
vedholdes. 

- det er en afstemning om de 2 muligheder, ikke andet.  

 

13. Blok 2. 

- reglerne og supplerende oplysninger som er kommet frem for nyligt skal ud til dem på et 
tidspunkt.  

- Vi lægger det ved når vi deler indkaldelser til generalforsamlingen ud.  

- Det skal samles og printes. Martin og Amanda står for det.  

 

14. Planlægning af næste møde 

- booking af råds – og musiklokale  

- 21/10 – klokken 19. Amanda Booker. 

 

15.Punkter til næste gang 

- generalforsamling.  

- Brygudvalget – opdatering fra deres møde.  

- indflytningsfolder.  

- Pamperen som Belønning og ikke som udgangspunkt.  

 

16. Evt. 

- Rygeskuret ses utæt, mellem bygningen og selve skuret.  


